
ODMEVI
NA VAŠA PISMA

Polhograjska
anketa

Poročali smo že, da so~ na Črnem
vrhu pripravili predlog kako naj bi
vozil avtobus do njih oziroma ob kate-
rih urah in kako pogosto. Za tak pred-
log smo se dogovorili na skupnem se-
stanku s predstavniki krajanov in Sap-
Viatorja. V Sap-Viatorju sedaj čakajo
na pobude občanov in z Njimi bi kaza-
lo pohiteti, saj morajo potem speljati v

delovni organizaciji usklajevanje z
drugimi voznimi redi in če želijo kra-
jani v jeseni več avtobusov in ob dru-
gih urah, morajo pohiteti.

Na Čmem vrhu so svoje že opravili
medtem ko še ni odgovora iz Polhove-
ga Gradca. Tam se je stvar zavlekla
zaradi večjega področja in večjega šte-
vila prebivalcev. V Polhovem Gradcu
so se namreč odločili (na krajevni
skupnosti), da gredo v široko anketo,
ki bo zajela okoli 1800 prebivalcev
Polhovega Gradca in širše okolice. V
tej anketi naj bi dobili mišljenja vseh
zainteresiranih in na tej osnovi bodo -
kot so obljubili - v teh dneh izobliko-
vali predlog in ga posredovali Sap-
Viatorju.
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